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Geacht College, 
 
 
De Universiteitsraad heeft met belangstelling kennisgenomen van uw voornemen om de 
geautomatiseerde bezoekersregistratie uit te breiden naar alle zalen van de zalenpool. 
Vanwege het spoedeisende karakter heeft hij over de betreffende adviesaanvraag tijdens het 
extra ingelaste corona-overleg op de woensdag 4 november met u van gedachten gewisseld.  
 
Bij die bespreking is door het College toegelicht dat optimaal gebruik van de ruimte een 
uitdaging is nu de beschikbare vierkante meters schaars zijn vanwege de corona-
maatregelen. Real-time informatie over de planning en de daadwerkelijke bezetting maakt 
het mogelijk om sneller en efficiënter te kunnen sturen, zo blijkt uit een pilot. Dit sluit aan 
bij de wens van de Raad om in de huidige situatie toch zoveel als mogelijk is gebruik te 
maken van de fysieke ruimte. 
 
Bescherming van de privacy is een belangrijke voorwaarde voor de Raad. Hij is gerustgesteld 
door de mededeling van het College dat de geautomatiseerde bezoekersregistratie hier geen 
inbreuk op vormt.  
 
De Raad staat daarom positief tegenover deze uitbreiding. Wel verneemt hij graag nog van 
het college op welke wijze er uitvoering wordt gegeven aan de genoemde “optimalisering 
van de beperkte capaciteit” en hoe hierover gecommuniceerd zal worden.  
 
 
Hoogachtend,  
namens de Universiteitsraad, 
 
 
 
C.J. de Roon 
Voorzitter 
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